

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	5 這是天父世界	會眾
Praise	This Is My Father's World	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
唱 詩	406 救世主凡事引導我	會眾
Praise	All the Way My Savior Leads Me	Congregation
讀 經	路加福音 15:11-32	會眾
Scripture	Luke 15:11-32	Congregation
獻 詩	救主是我光	葉衛平弟兄
Offertory	The Lord Is My Light	Bro. David Yip
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	回 家	盛亦煒執事
Sermon		Deacon David Sheng
唱 詩	79 暴風雨中之避難所	會眾
Hymn	A Shelter in the Time of Storm	Congregation
奉 獻		Michael Ma
Offertory		Louman Huang
報 告		領會
Announcements		Liturgist
彼此問安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		卜現法牧師
Benediction		Rev. Timothy Pu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2010年1月24日 10:30AM)

證道 Sermon	盛亦煒執事	兒童照顧 Children Care	任偉良執事
翻譯 Interpreter	胡 剛弟兄	成主班 Adult	劉再生牧師代
領會 Liturgist	何森泉執事	兒主班 Children	Grace, Xiaoming Rob Moore, Betty
翻譯 Interpreter	劉智輝弟兄		
司琴 Pianist	Scott Tong		
招待 Usher	羅鶯生 / 林怡	午 餐 Lunch	湯衍萃姊妹 江 航姊妹 崔洪霞姊妹
Power Point	Louman / Mensi		
音控 Audio	劉智輝弟兄	1/29 週五團契 領會	盛亦煒執事
司獻 Offertory	Michael Ma Louman Huang	Friday Snack	錢 鷹姊妹 葉玉卿姊妹

報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 教會去(2009)年全年奉獻總數為329,997.96 (含建堂奉獻122,093.00)，經常費支出107,789.97 (含代轉愛心奉獻13,250.00)，建堂費支出289,942.88，感謝主豐富供應，請參閱公佈欄。
3. 上週三姊妹會恢復聚會，有十餘位姊妹參加，受益良多。請姊妹們邀請婦女參加，週三上午11:00~12:30在教會舉行，並有婦女英語課(10:00~10:50)。
4. 週三(1/27)禱告會分區舉行，請擇一參加。
5. 週五(1/29)團契聚會為基督徒生活見證與分享。請參加。
6. 梁麗于姊妹已於上週五晚生產，母子均安，感謝主，求主保守產後復元，並新生兒任智堅健康成長。
7. 本週請為五個家庭(肢體)代禱——余重慶牧師家、吳文正執事家、杜一平姊妹家、周華弟兄家、周萍姊妹家。
8. 為建堂工作迫切代禱，求主保守——* 為二樓預先增加的九根地樁工程已完成，本週起進行地樑與管線工程；* 氣候適合施工；* 工地安全與工程進度；* 建築師與營建商密切合作；* 建堂經費需要。
9. 下主日(1/31)為信徒見證主日，請預備心為主作見證。
10. 教會聖工奉研習將於三、四月舉行，請為事工籌備代禱。
11. 遠志明牧師佈道會於5/7(五)-5/9(日)在Plano舉行，係達福地區華人浸信會聯合主辦，請代禱並邀請親友參加。
12. 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的弟兄姊妹代禱。* 為魏忠蓮姊妹健康代禱。* 為Hannah Krueger妊娠代禱。* 為在外地的學生代禱——周華、何蘊琴、劉碩、劉昂頓、劉明輝、張光睿、饒敏西、張怡安、姜悅、衛晨。

Jan. 13, 20, 27	Lewisville 東北	North 北區	South 南區
Prayer Meeting 週三家庭禱告會	Ernest Wu 吳文正執事家	John Wei 魏忠友執事家	Dennis Krueger 古柏恩執事家

Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Our church total offering of 2009 was 329,997.96 (include building fund 122,093.00), annual expense was 107,789.97 (include love fund 13,250.00), building expense 289,942.88. Thank Lord for unbounded provision. Please review the statement on bulletin board.
3. There were more than 10 women attending Wednesday women group meeting and been benefited. Please invite woman to attend. Meeting will be held at 11:00 AM on Wed. at church. An English class for women will begin at 10:00 AM.

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一〇年元月二十四日 January 24th, 2010

4. This Wednesday (1/27) prayer meeting will be held at different houses, please select one to attend.
5. This Friday (1/29) fellowship will be Christian life testimony and sharing, please attend.
6. Sister LaiYee had given birth on last Friday night, both mother and baby son are fine, thank Lord. Please pray for mother's recovery and baby Ethan Yam's healthy growth.
7. Please pray for five families this week: Rev. ChungChing Yu and family, Deacon Ernest Wu and family, Sis. Doreen Du and family, Bro. Robbie Zhou and family, Sis. Ping Zhou and family.
8. Please continue to pray for the church building: * The nine additional piers construction for 2nd floor had been done, the construction of pipe and beam of foundation will begin on this week. * Appropriate weather for construction. * Work progress and construction safety. * Cooperation with architect and builder. * Fund raising.
9. Next Sunday (1/31) will be testimony Sunday service, please prepare your heart for testify Lord.
10. Church Ministry Training Conference of our church will be held on March and April, please pray for the preparation.
11. Rev. ZhiMing Yuan's evangelism conference will be held on May 7(Fri)~9(Sun) at Plano, which is sponsored by DFW Chinese Baptist Churches, please pray for the invitation and preparation.
12. Intercessions: * Those who are in sick. * Sis. Zhonglian Wei's health. * Sis. Hannah Krueger's pregnancy. * College students away from home: Bro. Robbie Zhou, Michael Liu, Ondy Liu, Bob Liu, Isaac Chang; Sis. Vicky Ho, Minxi Rao, Joy Chang, Joy Jiang, Lucy Wei.

上週統計 Last Week's Statistics (2010年1月17日)

主日崇拜 Sunday Worship	99人	主日學 Sunday School	人
禱告會 Prayer Meeting	12人	週五團契 Friday Fellowship	人
奉獻 General Offering	1589.00	Building	220.00
		Lottie Moon	125.00

下週事奉表 Next Week's Services (2010年1月31日)

證道 Sermon	信徒見證	兒童照顧 Children Care	任偉良執事
翻譯 Interpreter		成主班 Adult	陳慕全弟兄
領會 Liturgist	魏忠友執事 葉衛平弟兄	兒主班 Children	Grace, Xiaoming Rob Moore, Betty
翻譯 Interpreter		午餐 Lunch	Mary Krueger 馮蓓蒂姊妹 王苑姊妹
司琴 Pianist	David Wei		2/5 週五團契 領會
招待 Usher	羅驚生 / 林怡	Friday Snack	
Power Point	劉丹輝弟兄		
音控 Audio	劉智輝弟兄		
司獻 Offertory	Betty Tong Kinoto Chishi		



萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351
Dennis Krueger Deacon 古柏恩執事 (817) 551-7241
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 346-3278
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131
Mary Krueger Youth Ministry 古瑪麗姊妹 (817) 551-7241

3941 Parchman St.
 North Richland Hills
 TX 76180-8803
 (817) 614-8956
 glorycbc@hotmail.com